



## REFERAT STYREMØTE/ARBEIDSMØTE 30.08 2018

Referent: Pål Haldorsen

Møteleder : Ronny Holm

Møtetid, - sted: Lokale til Kirkenes Båtforening

Til stede Styret; Bjørnar Moen, Ronny Holm, Steinar Kaspersen, Jørn Monsen, Utvalg: (hus utvalget) (havn) Pål Haldorsen og Bjørn Erik Rognmo, PIR Koordinator Freddy Øyen,

Forfall Styret; Torstein Pettersen, Kaare Ramberg., Trond Johansen Utvalg; Ørnulf Abrahamsen

Sak nr:	Saker	Ansvar/frist:
1	Åpning/ gjennomgang av saksliste. <b>Oppfølging fra juni blir på neste møte</b>	<b>Info Leder og utvalgene</b>
2	<b>Havnami Odd-Are Skoglund presenterer Havnami.</b> Pir anlegg, hjemmeside økonomi Espen Ebbestad og uten å vite hvor mange bilag foreninga har ila året antydnet han at det overhode ikke ville bli mere enn opp mot 2.500 per mnd. Han fører regnskapet i Tripletex noe som gjør det veldig enkelt for dere. da dette er et skybaser system og det kommuniserer med HavnaMi. <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Info fra Skoglund ang Havna mi og hvordan dette fungerer. Styret må ta stilling til dette i forhold til innkjøp av systemet.</b></li> </ul>	<b>Leder/ Jørn/ Odd-Are Skoglund</b>
3	Regnskap Jørn vil orientere om økonomi så langt i år. Videre bør det lages en oversikt på hva som er forskuddsbetalt i leie for pir-plassene. <b>Utsatt til neste møte</b>	<b>Leder og Jørn Monsen Kaare Ramberg</b>
4	Presentasjon havneutvalget på hva vi har fått utført, rampe. Stiger gangvei nytt system til diesel anlegg Pål orienterer. <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Redningsstiger ny pir montert,</b></li> <li>• <b>Redningstiger gammel pir under produksjon,</b></li> <li>• <b>landgang gjestebrygge montert,</b></li> <li>• <b>potonger som skal skiftes er bestilt.</b></li> <li>• <b>Rampen er fikset/støpt</b></li> <li>• <b>Begrense til 2 stk dugnader, vår, høst.</b></li> </ul> Informasjon fra møre med SVK angående havnekontrakt (Bruksrett)	<b>Pål/Ronny</b>
5	Rydde aksjon. <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Fjerne bort søppel, Svein, Steinar og Bjørn Erik tar ansvar</b></li> <li>• <b>kjøring av skrap, dekk, jern,</b></li> <li>• <b>flytting/plassering av gamle båter</b></li> <li>• <b>Påkalle eiere av båter som ikke er medlemmer.</b></li> <li>• <b>Leie av plass 10000 per år i følge prisliste.</b></li> </ul> <b>Dette er en forutsetning for at vi skal få fornyttet avtale med SVK.</b>	<b>Leder/havneutvalg</b>



<b>Referat og sakliste Styremøte/arbeidsmøte 30.08 2018</b>		
6	Oppsett av kamera: Bernt Nilsen har innhentet tilbud. <ul style="list-style-type: none"><li>• Vi henter inn tilbud fra andre aktører på dette.</li></ul>	<b>Leder</b>
7	Opptak av pir anleggene <ul style="list-style-type: none"><li>• Kran må bestilles</li><li>• velge ut dugnadslag</li><li>• Planlegge opptak</li><li>• Arbeidsmøte ++++</li></ul>	Pål Haldorsen Bjørn Erik Rognmo
8	Eventuelt Lage brosjyre A5 til trykk. Sende innspill til Trond for vips Lage info om bruken av gapahuken Utsatt til neste møte	<b>Styret + Havnestyret</b> Husutvalget
9	<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Nytt styremøte 17.09 2018 kl 19:00</b></li></ul>	<b>Leder</b>

Kirkenes, 30. August 2018

---